
Zápis z jednání Sněmu delegátů RSG

9. 11. 2022

Přítomni: Marková - 1PA, Kašparová, Zelinková - 1PB, Mezlíková - 2SA, Čáslavská - 3TA, Urban - 3TB, Brabec -

4KA, Rambousek - 4KB, Komsová - 4KA, Ruferová - 6XA, Petřek - 6XB, Kopečková - 7MB, Příbramský -

8OA, Kadeřábková - 8OB, Novák, Bareš - 1A, Menšíková - 2A, Roskovec - 3A

Kuhn - tajemník RSG, Hrstka - správce chat v Rokytnici

Omluveni: Poupová - 4A, Kopsová - 5QA, Jakubcová - 5QB, Klíma - 7MA

Přítomni zvolení zástupci 15 tříd, Sněm byl usnášeníschopný.

Program:

1. Zahájení

2. Noví členové Sněmu delegátů za třídy 1A, 1PA, 1PB a volba do předsednictva RSG

3. Informace o stavu hospodaření RSG k 30. 9. 2022

4. Kontrolní komise RSG

5. Bankovní účet

6. Rokytnice

7. Informace vedení školy

Výroční zpráva za školní rok 2021-22

Oblasti možné pomoci ze strany rodičů

8. Pozvánka na akce školy

9. Diskuse a různé

10. Závěr

1. Zahájení sněmu delegátů RSG

Paní Ing. Ruferová, předsedkyně RSG přivítala přítomné. Celkem byli v době zahájení Sněmu delegátů přítomni

zástupci 15 tříd, Sněm byl usnášeníschopný.

2. Noví členové Sněmu delegátů RSG, doplnění předsednictva

Sněm delegátů přivítal nové členy, kteří budou zastupovat třídy prima A, prima B a 1A.

Na volné místo v předsednictvu RSG, které bylo ponecháno pro zástupce nově nastupujících tříd, byla navržena paní

Eva Marková, zástupkyně třídy 1PA.

Závěr:

1. Sněm delegátů bere na vědomí volby členů RSG ve třídách 1A, 1PA, 1PB z nichž vzešli noví členové

Sněmu delgátů. Za třídu 1A Ing. Daniel Novák, za třídu 1PA paní Eva Marková, za třídu 1PB paní Magda

Kašparová.

2. Sněm delegátů zvolil do předsednictva RSG paní Evu Markovou.

Hlasování: 14 pro, 1 se zdržel, 0 proti

3. Stav hospodaření RSG

Sněm delegátů měl k dispozici schválený rozpočet na rok 2022 a informaci o jeho plnění k 30. 9. Jiří Kuhn

okomentoval jednotlivé položky rozpočtu a podal vysvětlení k hlavním položkám:

Příjmy

Předpokládané příjmy ve výši 925 tis. Kč se s největší pravděpodobností podaří naplnit

➢ Spartak Rokytnice platí nájem v souladu se smlouvou

➢ Členské příspěvky (týká se tříd 1A, 1PA, 1PB, 5QA, 5QB) - většina uhrazena, na některé se čeká

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1fxAw7aKTiLPAlxyE1e0ocSIaAt4Jd1gEvoNneu4WbgY/edit?usp=share_link
https://drive.google.com/file/d/1g-pX4gmkzw0DEmlG3AsDaWN5aP5dvX0u/view


Výdaje

Plánované výdaje ve výši 856 tis. Kč nebudou vyčerpány v plné výši. Odhadovaná úspora se pohybuje kolem 150 tis.

Kč.

➢ Do letošního roku se ještě plně nepromítla zvýšená cena plynu (propan), zásobníky byly naplněny již v létě

za nižší ceny

➢ Na výdajové straně rozpočtu je částka 148 tis. Kč za likvidaci stodoly u chaty č.p. 100, o které rozhodl sněm

delegátů na jednání 6.6.2022

➢ V čerpání rozpočtu je v položce elektrická energie pouze 1. pololetí, na druhou fakturu se čeká

➢ V čerpání rozpočtu nejsou zatím zohledněny výdaje na brigádu, která proběhla v říjnu

➢ Razantně vzrostla cena stočného

➢ V plné výši byla realizována podpora škole a studentům - Majáles a Stipendia

Závěr:

1. Sněm delegátů bere zprávu o průběžném stavu hospodaření RSG k 30.9.2022 na vědomí.

2. Zástupci za třídy 1A, 1PA, 1PB, 5QA, 5QB v průběhu třídních schůzek připomenou rodičům, členům RSG,

povinnost zaplatit členské příspěvky ve výši 1 600,- Kč (platí se na 4 roky)

4. Kontrolní komise

V kontrolní komisi chybí jeden člen - pan M. Raja již není členem komise, když jeho funkce zanikla uplynutím

čtyřletého funkčního období k 18.11.2019. Na jeho místo byla navržena paní Eva Svěcená, členka RSG a učitelka

gymnázia se znalostí Rokytnických chat a dění na nich.

Závěr:

1. Sněm delegátů volí do Kontrolní komise paní Evu Svěcenou

2. Složení Kontrolní komise od 10. 11. 2022:

Petra Kučerová - předsedkyně, Karel Marek a Eva Svěcená - členové

3. Místopředseda RSG pan Brabec zajistí zápis změny v kontrolní komisi do spolkového rejstříku

5. Bankovní účet

Jiří Kuhn seznámil Sněm delegátů s problémy, které nastaly po zrušení hotovostní přepážky v ČSOB. Konstatoval,

že je nutné pro RSG zřídit elektronické bankovnictví a pořídit platební kartu. Na jednání Sněmu přednesl návrh

zabývat se případnou změnou bankovního ústavu i vzhledem k podmínkám pro vedení účtu ze strany ČSOB.

Sněm delegátů v diskusi probral možnosti, které by problémy odstranily a dospěl k závěrům:

Závěr:

1. Sněm delegátů pověřil předsedkyni J. Ruferovou a místopředsedu M. Brabce k jednání s ČSOB o

podmínkách vedení účtu s cílem snížit poplatky.

2. Předsedkyně Ruferová a místopředseda Brabec zařídí pro RSG elektronické bankovnictví a platební kartu.

6. Rokytnice

Michal Hrstka informoval Sněm delegátů o dění v Rokytnici:

➢ V průběhu září byla zlikvidována stodola u chaty čp. 100, která byla delší čas v havarijním stavu a hrozilo

její zřícení. Záměr byl nahlášen na Stavební úřad v Rokytnici, který jej vzal na vědomí. Firma, která stodolu

odstranila, byl vybrána ze dvou podaných nabídek vzhledem k nejnižší ceně, kterou za práce požadovala

(148 tis. Kč). Likvidace proběhla ve velmi krátkém termínu a ve velmi dobré kvalitě. Odpad byl ekologicky

zlikvidován. Zhotovitel poskytl zevrubnou fotodokumentaci prací.

➢ V průběhu podzimu proběhly na chatách 2 brigády a obě chaty jsou připraveny na zimní sezónu.

➢ V průběhu brigády se uskutečnila inventarizace majetku RSG

➢ Chaty jsou po pravidelných revizích - plyn, kotel, elektro, komíny

Paní Jana Ruferová informovala Sněm o prohlídce objektů a o pracech, které je vhodné realizovat příští rok:

➢ Oprava čelního křídla chaty č.p. 100 s cílem zamezení vzlínání vlhkosti

➢ Obložení čelního křídla chaty č.p. 100 kamenem s cílem jeho ochrany před sněhem padajícím ze střechy

➢ Oprava sklípku na chatě č.p. 102



Pan Brabec

➢ Připomněl chybějící zákres trasy kabelů položených Spartakem na pozemcích RSG a ověření zápisu

souvisejícího věcného břemene v katastru nemovitostí.

Závěr:

1. Sněm delegátů bere zprávu o chatách na vědomí, sněm vyjádřil poděkování správci chat za jeho práci.

2. Sněm delegátů ocenil uzavření letité snahy o odstranění stodoly.

3. Sněm delegátů ukládá předsednictvu zapracovat do rozpočtu na rok 2023 částky potřebné k provedení

uvedených prací.

4. Sněm delegátů pověřuje tajemníka RSG k jednání se Spartakem Rokytnice o věcných břemenech.

7. Informace vedení školy

Ředitel školy informoval Sněm delegátů o aktuálním dění ve škole a předložil Sněmu návrhy k možné podpoře školy

a studentů ze strany RSG:

➢ Personální změny ve škole a s tím související potřeby

Správce počítačové sítě učitel informatiky - na konci školního roku odchází do důchodu pan

Pražák, škola hledá na pozice správce sítě a učitele informatiky nové kolegy.

Školní psycholog - Od 1. února 2023 začíná ve škole další kolo projektu tzv. Šablon, ve kterém

škola získá prostředky na zřízení pracovní pozice “školní psycholog” s úvazkem 0,2 - 1 den v

týdnu.

➢ Zajištění lyžařských kurzů v Rokytnici

V letošním roce se přihlásil na lyžařský kurz velký počet žáků, naplánováno je 12 kurzů od začátku

ledna do konce března. Pro zajištění kurzů je nutné zajistit personál:

➔ Lyžařský instruktor - s osvědčením/certifikátem

➔ Kuchař/kuchařka - nutný zdravotní průkaz

➔ Zdravotník - pro kurzy sekund a tercí

➢ Záměr prohloubení spolupráce s absolventy cílená na fundraising a finanční podporu rozvoje školy

Pro realizaci myšlenky hledá vedení školy profesionály se zkušenostmi s fundraisingem, PR,

reklamou… kteří by byli ochotni pomoci s přípravou kampaně směřující k oslovení absolventů a

přátel školy a získání je pro finanční podporu školy.

➢ Podpora žáků při vedení maturitních prací a prací SOČ

V posledních letech udělal škola velký pokrok v oblasti podpory talentovaných žáků. Jednou z

oblastí, kde žáci mohou svůj talent rozvíjet, je Středoškolská odborná činnost (viz na www.soc.cz).

Kvalita prací žáků je do značné míry podmíněna odborností vedoucího práce.Potenciál rodičů žáků

GBHNB je vysoký a cílem školy je užší propojení rodičů ochotných pomoci a žáků potřebujících

odborné vedení. Za tím účelem hledá škola mezi rodiči potenciální vedoucí prací SOČ, resp.

maturitních prací, z nichž se nejlepší práce do SOČ nominují.

➢ Výroční zpráva o činnosti školy

Výroční zpráva je hlavním evaluačním dokumentem školy. Je zveřejněna na webových stránkách

školy. VZ shrnuje dění ve škole za uplynulý rok, shrnuje výsledky školy a žáků a jsou v ní též

publikována základní statistická data.

➢ Podpora stipendijního fondu GBHNB

Ze strany školy se jedná o neocenitelnou pomoc s velikým motivačním dopadem na žáky. Za

financování stipendijního fondu patří RSG velký dík.

➢ Materiální pomoc škole

Ředitel školy předvedl členům Sněmu delegátů nové velkoplošné dotykové displeje, které škola v

počtu 5 ks v průběhu letních prázdnin zakoupila. Displeje se díky své funkčnosti a snadnému

ovládání ve výuce velmi osvědčily. Cena jednoho kompletu displej + pylonový systém + bílá

keramická křídla tabulí je cca 150 tisíc Kč s DPH. Aktuálně jsou displeje instalovány v učebnách

matematiky, biologie, chemie, společenských věd a fyziky. Rozšíření i do učeben, kde probíhá

výuka zeměpisu a dějepisu, případně českého jazyka, by škole výrazně pomohlo.



Závěr:

1. Členové Sněmu delegátů budou informovat rodiče ve třídách o personálních potřebách školy s tím, že

a. Kontaktní osobou pro upřesnění požadavků na kvalifikaci, pracovní dobu, plat… u správce sítě,

učitele informatiky a školního psychologa je ředitel školy J. Kuhn - kuhn@gym-nymburk.cz

b. Kontaktní osobou pro personální zajištění lyžařských kurzů je M. Hrstka - hrstka@gym-nymburk.cz

c. Nabídky související s vedením prací SOČ je nutné směřovat k paní R. Mlázovské -

mlazovska@gym-nymburk.cz

d. Kontaktní osobou pro instalaci odborné skupiny, která připraví kampaň pro podporu školy je ředitel

školy. J. Kuhn - kuhn@gym-nymburk.cz

2. V den konání třídních schůzek bude v budově školy uvolněna učebna č. 7 v přízemí u vchodu do budovy, v

níž je instalován interaktivní displej, pro jeho předvedení rodičům. Předvedení možností práce s displeji

zajistí studenti předmaturitního ročníku. Zástupci Sněmu delegátů budou informovat rodiče o tom, že vedení

školy požádalo RSG o finanční dar na poskytnutí další(ch) tabule(í). V lednu bude svoláno další jednání

Sněmu delegátů, kde bude o podpoře školy rozhodnuto.

8. Pozvánka na akce školy

Součástí činnosti školy jsou i akce určené rodičům a veřejnosti:

➢ Maturitní plesy - v plném rozsahu si organizačně zajišťují žáci, termín plesu je nutné objednat s předstihem

minimálně 1 rok, lépe 2 roky.

➢ Diskusní večery Alumni klubu - přednášky absolventů školy realizované ve spolupráci s Městskou

knihovnou, ve škole koordinuje prof. M. Soukup. Informace o přednáškách jsou avizovány na webu školy.

➢ Vánoční akademie - letos je plánovaná na 8/12. Proběhnou dvě představení - odpolední a večerní. Lístky

bude možné zakoupit pouze online v předprodeji divadla nebo na pokladně v divadle. Představení bývají

velmi rychle vyprodána.

Závěr:

1. Sněm delegátů bere informaci ředitele školy na vědomí.

2. Členové Sněmu delegátů budou pozvánky tlumočit v rámci třídní členské schůze.

9. Diskuse a různé

➢ Diskuse probíhala k jednotlivým bodům, je promítnuta do závěrů.

➢ V průběhu jednání upozornil pan Příbramský na jiný možný výklad stanov - konkrétně v oblasti pravomocí

Sněmu delegátů ke schvalování finančních a majetkových transakcí RSG.

➢ Je nutné dokončit úkony k zápisu změny v předsedovi RSG, ke které došlo v červnu, do spolkového

rejstříku.

Závěr:

1. Pan M. Brabec a J. Kuhn připraví návrh na změnu stanov, které předloží k posouzení Sněmu delegátů před

lednovým jednáním Sněmu. Do navrhovaných změn bude zanesena možnost jednat online a hlasování per

rollam.

2. Sněm delegátů pověřil pana M. Brabce k učinění všech potřebných kroků směřujících k aktualizaci zápisu

RSG ve spolkovém rejstříku.

10. Závěr jednání

Ing. Ruferová poděkovala přítomným za aktivní účast na jednání a za všechny návrhy a připomínky, které v jeho

průběhu zazněly. Požádala přítomné, aby závěry jednání předali členům RSG v průběhu třídních členských schůzí.

Další jednání Sněmu delegátů se bude konat ve středu 18. ledna 2023 od 18. hodin.

Zapsal: Jiří Kuhn

Ověřili: Jana Ruferová, Martin Brabec
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